
                Tallinna Ühisgümnaasiumi Hoolekogu koosolek 10.09.2024 nr 1-3.3/1 

 

Koosolek algas 16.45. Lõppes 18.00 

 

Kohal olid: Meelis Atonen, Kätlin Rohilaid-Aljaste, Kristel Abel, Aade Erits, Liivia Kivit, Mehis 

Pever  

Puudusid:  Aire Teras, Raivo Niidas, Thalia Põldma, Linnavalitsuse esindaja. 

 

Koosoleku juhataja: Meelis Atonen 

 

Päevakord:  
 

1. Õppeaasta korraldus 

2. Lastevanemate üldkoosolekust 

3. Kooli juubel 

4. Algatatud küsimused 

 

1. Õppeaasta algusest  

Mehis Pever tegi ülevaate: II trimestriks peaksid olema paigaldatud õppetöö normaalseks 

toimimiseks moodulmajad. Kõikidel klassidel on olemas klassijuhatajad. Õppekavas on tehtud 

muudatusi ja gümnaasiumis on säilinud osaliselt perioodõpe ja vähendatud kursuste arvu. Selle 

aasta eesmärgiks on vaimselt tasakaalus teadlik õppija. 

Kristel Abel  soovis , et info jõuaks kiiresti lastevanemateni. 

 

2. Lastevanemate üldkoosolekust 

Selgus, et 25. septembriks kavandatud koosolek ei saa toimuda. 

Otsustati: 

a) Lastevanemate üldkoosolek toimub 1. oktoobril 2024. 

b) Mehis Pever teeb ülevaate kooli teemadest.  

c) Meelis Atonen räägib hoolekogu tööst.  

d) Senised lastevanemte esindajad, Kätlin Rohilaid Aljaste, Kristel Abel ja Meelis Atonen on 

nõus jätkama hoolekogu töös, kui üldkoosolekul teisi kandidaate ei esitata.  

 

3. Kooli 105. aastapäeva tähistamisest. 

18. septembril toimub suvelõpu heategevuslik staadioni kontsert koolile uue klaveri soetamiseks. 

Oma suure panuse annavad meie kooli vilistlane Alar Kotkas ansambli „ 2 Quick Startiga“,  

vilistlane Inga Lunge koos abikaasa Toomasega ja vanameister Ivo Linna oli nõus üles astuma 

meie kooli bändiga „Kaks nädalat“. 

Hoolekogu liikmed olid üksmeelel, et informatsoon kontserdi kohta peab juba homme hommikul 

olema igal pool (koduleht, facebook, ekool, sotsiaalmeedia) kaastatud. 

8. veebruaril 2025 toimub vilistlaturniir, kontset ja pidu koolimajas. Praegusele kooliperele 

toimuvad aktused ja direktori vastuvõtt parimatele õpilastele ja nende vanematele 11. veebruaril. 

 

      4. Algatatud küsimused 

Kätlin Rohilaid-Aljaste tegi ettepaneku, et kooli kodulehel peaksid tundide ajad ja tunniplaan 

olema ühel ja samal lehel. Ebamugav on vaadata neid erinevatelt lehekülgedelt.  

 



Otsustati:  

a) Üldkoosolek toimub 1. oktoobril kl 18.00 

b) Järgmine hoolekogu koosolek toimub 12.novembril kl 16.30. 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


